
 
 

 
 

 

Jag studerar till förstavårdare vid Yrkeshögskolan Arcada. 

Vi förstavårdare är alltså de som i framtiden kommer att arbeta i ambulansen. Men vi 

får en dubbelexamen så vi kommer också att bli sjukskötare vilket betyder att vi sen 

kan jobba inom sjukhuset om vi vill. 

Den här utbildningen tar 4 år och jag är just nu inne på mitt andra år. Under först året 

så hade vi jättemycket gemensamma kurser tillsammans med de andra på första året på 

vårdlinjerna men nu här på andra året så har vi egentligen fått börja med våra 

yrkesspecifika studier. Så vi har haft förstavårdsstudier nu och ska snart ut på praktik i 

ambulansen. 

Det som jag gillar mest med att studera just förstavård är det att vi har jättemycket 

praktik, minst 10 veckor per år, så man får vara ute på fältet och både i sjukhus och i 

ambulans och det är mycket teori men det är också mycket praktiska grejer så det 

passar mig också bra. 

En vanlig ser jätte olika ut, det beror på om man är på praktik eller så, men en vanlig 

dag i skolan så då så far man dit på morgonen och så har man teori eller så gör man 

något praktiskt och sen är man där hela dagen men inte alla dagar. 


